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Tove Mette Arnø Fyllingen

Emne: VS: Grunngitt spørsmål

Fra: Thomas Larsen <thomas.larsen@alver.kommune.no>  
Sendt: måndag 13. juni 2022 21:22 
Til: Sara Sekkingstad <sara.sekkingstad@alver.kommune.no> 
Kopi: Tove Mette Arnø Fyllingen <tove.mette.fyllingen@alver.kommune.no>; Astrid Aarhus Byrknes 
<astridbyrknes@hotmail.com> 
Emne: Grunngitt spørsmål 
 

Når kreftpasienter blir skrevet ut av sykehuset, er det kommunene som overtar ansvaret for oppfølging av de 
kreftrammede. Dessverre vet vi at mange kreftpasienter blir overlatt til seg selv og ikke fulgt godt nok opp. Vi er 
spesielt bekymret for at de med lavest sosio‐økonomisk status i samfunnet faller utenfor og ikke får den 
oppfølgingen de har behov for.  

Det er et mål for alle, at dersom du har kreft, skal du få like god oppfølging uansett hvor i landet du bor eller hvilken 
sosio‐økonomisk status du har.  

   

Heldigvis har staten kommet med et forslag til hvordan dette kan bli bedre. Det kalles «Pakkeforløp hjem», og skal 
sørge for at kreftpasienter følges godt opp i kommunene. Alle kommuner er blitt bedt om å innføre pakkeforløp 
hjem.   

  

Spørsmål:  

1. Har Alver kommune begynt å utarbeide en plan for hvordan et fullverdig tjenestetilbud til pakkeforløp hjem 
skal tilbys til kommunens innbyggere?  

2. Har Alver kommune til hensikt å løse ordningen med pakkeforløp hjem slik Helsedirektoratets anbefalinger 
tilsier og når står tilbudet klart?  

              Eventuelt: Vil stillingen Kreftkoordinator inngå i arbeidet med pakkeforløp hjem?  

 
Thomas Larsen (H) 
Astrid Aarhus Byrknes (KrF) 


